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خبر

»معاون سازمان محیط  زیست« تأکید کرد:

ضرورت تدوین به موقع ضوابط 
مدیریت پسماندها

معاون محیط زیست انسانی سازمان حفاظت محیط زیست بر 
تدوین به موقع و اجرای ضوابط و دستورالعمل های مدیریت 
پسماندها از مرحله تولید تا دفع نهایی مطابق قانون مدیریت 

پسماندها تأکید کرد.
حفاظت  سازمان  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
محیط زیست، مسعود تجریشی در بیست و سومین جلسه 
کارگروه ملی مدیریت پسماندها گفت: تشکیل دفتر مدیریت 
پسماندها در سازمان محیط زیست گامی مهم و ارزشمند 
بر  نظارت  و  قانون مدیریت پسماندها  اهداف  برای تحقق 

حسن اجرای قانون است.
مدیریت  اجرایی  آئین نامه  و  قانون  موجب  به  افزود:  وی 
از  تعدادی  و  زیست  محیط  حفاظت  سازمان  پسماندها، 
و  ضوابط  تدوین  و  تهیه  به  ملزم  اجرایی  دستگاه های 
دستورالعمل و یا اقدامات ویژه ای برای ساماندهی مدیریت 
پسماندها شده اند که بخش های مهمی از آن با گذشت بیش 
از یک دهه مغفول مانده بود که با مشارکت دستگاه های 
مسئول بخش های بسیاری از آن در دولت دوازدهم به سرعت 
پیگیری و به سرانجام رسید و سازمان محیط زیست بر قابل 
اجرا بودن و کارآمد بودن این ضوابط توجه و تاکید ویژه ای 

دارد.
تجریشی ادامه داد: راه اندازی سامانه جامع و بانک اطلاعاتی 
محیط  حفاظت  سازمان  مهم  دستاوردهای  از  پسماندها 
زیست است که اکنون در حال بهره برداری است و سرنوشت 
تمام پسماندهای تولیدی، صنعتی و ویژه از مرحله تولید، 
نگهداری، مدیریت در محل، نقل و انتقال، بازیافت، تثبیت، 

بی خطرسازی و دفع در آن قابل رصد است.
بودجه  قانون  تبصره ۶  »و«  بند  قانونی  درباره ظرفیت  وی 
برای تامین  قانونی مناسبی  این ظرفیت  سال۱۳۹۹ گفت: 
منابع مالی مورد نیاز به منظور ایجاد زیرساخت های مناسب 
عملیاتی مدیریت پسماندها در کشور به تصویب مجلس 
شورای اسلامی رسیده است و بسیار اهمیت دارد به طوری 
که در این قانون خصوصاً به حمایت و توسعه صنایع بازیافت 
و تبدیل مواد به انرژی توجه ویژه ای شده است و با اجرای 
درست آن بخش های بسیار مهمی از مشکلات و معضلات 
محیط زیستی پسماندها حل شده و باعث کاهش آلودگی 

های محیط زیست  ناشی از پسماندها خواهد شد.
معاون محیط زیست انسانی سازمان حفاظت محیط زیست 
افزود: سازمان مسئول جلوگیری از آلودگی و مقابله با تخریب 
محیط زیست است و موضوع باید در سطح کلان مورد توجه 
قرار گیرد و همه دستگاه های مسئول در حوزه اجرا باید در 
این زمینه به تکالیف خود عمل کنند و نباید هیچ پسماند 
زیست  محیط  در  و  باشد  بلاتکلیف  صنعتی  و  خطرناک 

رهاسازی شود.
تجریشی اظهارکرد: تدوین ضوابط و دستورالعمل های اجرایی 
به  بدون ضوابط مربوط  اداره کشور  و  هنر مسئولان است 
هر بخش به درستی امکان پذیر نیست به طوری که ضوابط 
مدیریت پسماندها از مرحله تولید تا دفع نهایی باید مورد 

توجه قرار گیرد و این پروسه تکمیل شود.
وی متذکر شد: ترک فعل وظایف مدیریتی قابل تعقیب قانونی 
دستورالعمل ها  تهیه  در  اجرا  مشکلات  بنابراین  بود،  خواهد 
باید مورد توجه قرار گیرد و از نمایندگان تمام وزارتخانه ها و 
دستگاه های مسئول خواست تا در جلسات کمیته تخصصی 
کارگروه مدیریت پسماندها برنامه ها و اقدامات خود را ارائه کنند.

محیط  زیست

استعفای دو عضو هیات مدیره باشگاه پرسپولیس شاید، 
آبی بر آتش جدال ها و تقابل های مدیریتی و کادر فنی 
این تیم باشد، اما اگر بخواهیم علت اصلی این آبروریزی 
و تلخ روزی های این باشگاه که طی هفته های گذشته 
نقل محافل بوده را بررسی کنیم در نگاهی به ترکیب هیات 
مدیره باشگاه می توان یافت جای یک عنصر مهم و اساسی 

خالی است.
در شرایط این روزهای دو تیم سرخابی که تامین منابع 
مالی برای حضور قدرتمند در مسابقات در اولویت قرار دارد، 
باید به وزارت ورزش به عنوان متولی دو تیم پرطرفدار 
پایتخت حق دهیم که از عناصر اقتصادی و یا سیاسی که 
توانایی تولید و تزریق منابع مالی را دارند، در ترکیب هیات 
مدیره استفاده کند. شاید ساختار دولتی و اشتباه این دو 
تیم نقد اول باشد، اما در شرایط کنونی و بنا به شرایط 
نگارنده سعی در نکوهش این ساختار غلط ندارد و به دنبال 

ارائه طریق درست است.
خب چالش تامین منابع مالی از سویی حضور چهره های 
اقتصادی و سیاسی را توجیه می کند اما با نگاهی به 
بافت فوتبال کشورمان در می یابیم که همچنان نگاه 
سنتی و ریش سفیدانه به ویژه در رده کادر فنی و بازیکنان 
وجود دارد. نگاهی که از گذشته با محوریت نقش اتحاد 
آفرینی بزرگ ترها در مجموعه تیمی ما شکل گرفته و 
هنوز هم تداوم آن را این روزها در تیمی مثل پرسپولیس 
می توانیم ببینیم. جایی که رسول پناه به عنوان یک 

چهره غیرفوتبالی وارد مدیریت این باشگاه شد و با ادبیات 
بازیکنان  و حتی  کادرفنی  با  نتوانست  ناملموس خود 
این تیم هم زبان شود و فاجعه ای شد که پرسپولیسِ 
همواره در ثباتِ این سال ها با از دست دادن ستاره های 
خود مثل شجاع خلیل زاده، علیرضا بیرانوند، علی علیپور، 
و  سرمربی  جدال  به  کارش  رسن  بشار  و  ترابی  مهدی 

اعضای هیات مدیره کشیده شد!
اما چاره چیست؟ شاید تصمیمات گذشتگان و استفاده از 
تصمیمات درست و غلط آن ها بتواند بهترین راه کار این 
روزهای تیمی مثل پرسپولیس باشد. یکی از دلایل ثبات 
و نزدیک کردن دو زبان متفاوت چهره های غیرفوتبالی که 
حضور آن ها را مهم و ناگزیر دیده ایم و زبان مربیان و 
بازیکنان که از نگاه آن ها سخن به میان آوردیم، حضور 
چهره هایی در ترکیب هیات مدیره باشد که با وجود سوابق 
و افتخارات فوتبالی توانایی و سوابق مدیریتی نیز داشته 
باشند، تا در امواج سهمگینی که یک تیم با آن مواجه می 
شود، همچون لنگری محکم بتواند هر دو بخش را دور یک 
میز نگه دارد و با ابزار ریش سفیدی و حفظ حرمت ها حل 

و فصل کننده مشکلات باشد.
اما تشخیص اینکه کدام چهره می تواند این نقش را بازی 
کند خیلی سخت به نظر می رسد آن هم وقتی قرار باشد به 
عنوان وزارت ورزش با در نظر گرفتن همه عوامل سیاسی، 
اجتماعی و اقتصادی گزینه های متعدد را بررسی و تصمیم 

گیری کنید.
پرسپولیس بزرگان متعددی دارد که از نظر کسوت و سوابق 
بازی و مربی گری بسیار درخشان عمل کرده اند، اما اینکه 
چقدر می توانند در موضوع مدیریتی موفق عمل کنند سوال 
بسیار سختی است. یکی از چهره هایی که نامش به عنوان 
یکی از گزینه های احتمالی وزارت ورزش برای حضور در 

ترکیب هیات مدیره پرسپولیس در صفحات مجازی و 
رسانه های رسمی به میان آمده »مصطفی قنبرپور« است. 
فردی که مطرح شدن نامش عاملی شد تا این گزارش را 
به تحریر درآوریم و به سوابقش و نقشی که می تواند ایفا 
کند اشاره ای داشته باشیم. حضورش به عنوان مدیر تیم 
در دوره برانکو آخرین مسئولیتش در این تیم پر طرفدار 
بود. اگر رمز موفقیت پرسپولیس در این سال ها را »ثبات« 
بدانیم، مدیر تیم در مهیا ساختن بستر مناسب برای یک 
تیم بسیار نقش آفرین است. نقشی که تا نایب قهرمانی 
آسیا ادامه یافت و آغازی برای دوران طلایی پرسپولیس در 
این سال ها بود. اینکه کادرفنی و بازیکنان برای تمرین و 
تقابل با حریفان خود دغدغه ای نداشته باشند کار بزرگی که 
قنبرپور توانست آرامش را در اردوی پرسپولیس به خوبی 

حاکم کند.
قنبرپور با سابقه بازی و مربیگری در پرسپولیس و کسب 
افتخارات مختلف علاوه بر تجربیات و تحصیلات مرتبط 
جایگاه قابل قبول و بدون حاشیه ای در بین این خانواده 
بزرگ دارد و با شناختی که جامعه فوتبال از وی دارند می 
توان امیدوار بود در صورت حضور وی در ترکیب هیات 
مدیره پرسپولیس همان نقش کلیدی را ایفا کند تا زبان 
مشترکی باشد برای مدیران غیرفوتبالی که وظیفه مهم 
درآمدزایی را داشته و کادرفنی و بازیکنانی که وظیفه مهم 

نتیجه گیری و کسب موفقیت را بر عهده گرفته اند.
اینکه مصطفی قنبرپور می تواند کاراکتر بدور از حاشیه و 
مورد اقبال عموم پرسپولیسی ها باشد می توان ثبات و 
آرامش را دوباره به سرخ پوشان پایتخت برگرداند و تجارب 
و تخصص های مدیریتی و سوابق فنی و افتخارات مختلف 
در سطوحی مثل قهرمانی در جام در جام آسیا می تواند 
مزیتی بر برخی دیگر از پیشکسوتان این تیم داشته باشد...

سرمقاله

انتخاب اعضای هیات مدیره برای پرسپولیس چالش بزرگ این روزهای آقای وزیر؛

آقای سلطانی فر، پرسپولیس چهره ای وحدت آفرین می خواهد

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید حسین معصومی سنجانی  را گرامی می دارد

رئیس دفتر رئیس جمهور با بیان اینکه از مجلس و 
کمیسیون های مجلس می خواهیم در بورس دخالت 
نکنند، گفت: اولین سال بعد از انقلاب است که شاهد 
هستیم از روزی که بودجه را فرستادیم نمایندگان 

همینطور دارند مصاحبه و تبلیغ می کنند.
محمود واعظی- رئیس دفتر رئیس جمهور مجلس 
در حاشیه جلسه هیئت دولت در جمع خبرنگاران در 
مورد بودجه گفت: متأسفانه امسال شاهد آن هستیم 
که بیشتر به جای نگاه حرفه ای به بودجه، بودجه 
تبدیل به ابزاری برای حمله به دولت و زدن دولت 

شده است.
افزود: حدود ۴۰سال است دولت های مختلف  وی 

به مجالس مختلف بودجه می دهند. این اولین سالی 
است که بعد از انقلاب شاهد این هستیم که از روزی 
دارند  همین طور  نمایندگان  فرستادیم  را  بودجه  که 

مصاحبه و تبلیغ می کنند.
واعظی افزود: همه وزرا که در کمیسیون های تلفیق 
با رئیس جمهور  شرکت می کنند و رئیس مجلس 
مطالب را بیان کردند و در جلسه با سران سه قوه نظرات 

خود را گفتند.
از مجلس و کمیسیون های مجلس می خواهیم که در 

بورس دخالت نکنند
وی افزود: خودتان شاهد بودید که می آیند یک جلسه 
می گذارند، مصاحبه می کنند به محض اینکه بورس 

مثبت می شود می گویند ما مشکل بورس را حل کردیم 
و دولت نتوانست آن را برطرف کند؛ هنگامی هم که 
بورس منفی می شود می گویند ما از اول تذکر داده 
بودیم. خب این به معنی دخالت شما است، دخالت 

نکنید.
 واعظی تصریح کرد: مجلس مأموریتش قانون گذاری، 
پرسیدن سؤال و استیضاح است اینکه به مسائل ریز 
اجرایی بپردازند و دخالت کنند سفر استانی بروند و به 

جای دولت و وزرا تصمیم بگیرند درست نیست.
رئیس دفتر رئیس جمهور تأکید کرد: اگر در داخل 
مجلس هم کسانی می خواهند کار اجرایی کنند این کار 
اشتباه است باید می آمدند از اول کار اجرایی می کردند.

واعظی: 

از مجلس و کمیسیون های مجلس می خواهیم در بورس دخالت نکنند

دولت

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »عباس صفرپور«

 - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد
جامعه

فرمانده سپاه امام حسن مجتبی)ع( البرز گفت: ما در 
همان روزهای نخست شیوع کرونا با یک نامه، ۷۰۰هزار 

نفر را از زنجیره انتقال کرونا خارج کردیم.
سردار یوسف مولایی در جلسه مدیریت بحران استان 
البرز که روزچهارشنبه- یکم بهمن ماه در استانداری البرز 
برگزار شد، با اشاره به اقدامات سپاه پاسداران در برآورد 
مدیریت بحران، گفت: یکی از اقداماتی که در این زمینه 
انجام شده شناسایی هشت نقطه در جاده چالوس با 
احتمال گرفتارشدن مسافران در جاده بود که در همین 

راستا یک سوله نیز در این مسیر ساخته شد.
مولایی افزود: ما از طریق برخی از نرم افزارها مواردی را 
در خصوص نقاطی که امکان آبگرفتگی در آن وجود دارد 
را تجزیه و تحلیل کردیم و اطلاعات آن را جمع آوری و 

حدود ۶۰ نقشه درباره آن ارائه کرده ایم.

وی در ادامه با بیان اینکه در مدیریت بحران هر دستگاه 
اطلاعات خوبی دارد گفت: اما مشکل اساسی این است 
که این اطلاعات به صورت جزیره ای است و به یکدیگر 

پیوسته نیست.
فرمانده سپاه البرز خاطرنشان کرد: ما در همان هفته 
اول شیوع کرونا مدل مفهومی استان البرز را استخراج 
و سه سناریو  تدوین  را  در صورت شیوع  و ۱۴بحران 
براساس آن نوشتیم و که طبق آن در همان روزهای 
نخست با یک نامه ۷۰۰هزارنفر را از زنجیره انتقال کرونا 

خارج کردیم.
مولایی در پایان تصریح کرد: ۱۱تهدید جدید بعد از شیوع 
کرونا در استان البرز احصاء شده است؛ هشت مورد از این 
تهدیدات به صورت عینی وجود دارد که هر کدام از آن ها 

حادث شود فاجعه ملی رخ خواهد داد.

»فرمانده سپاه البرز« از 8 تهدید عینی خبرداد؛

رخداد هر تهدید، فاجعه ملی رقم خواهد زد
امحای بیش از یک تن مواد مخدر 

در قزوین
استان قزوین گفت: جمع آوری  رئیس پلیس مواد مخدر 
تیم  استقرار  پرخطر،  و  متجاهر  معتادین  ساماندهی  و 
کنترل محور در عوارضی ها، کنترل زندانیان آزادشده، کنترل 
شهرک های صنعتی، گلخانه ها و مزارع و مناطق دارای سابقه 
کشت غیرمجاز در برنامه کاری سالیانه ما قرار گرفته است که 
طی آن در سال جاری چهارتن و ۹۵۳کیلو انواع مواد مخدر 

کشف کردیم که امروز بیش از یک تن آن امحاء شد.
سرهنگ فرهاد علی بیگی در مراسم امحای بیش از یک تن 
مواد مخدر که روزگذشته- یکم بهمن ماه در قزوین برگزار شد، 
تصریح کرد: استان قزوین در مسیر ترانزیت مواد مخدر از شرق 
کشور به غرب و همچنین هم مرز با مرکز کشور قرار دارد، یکی 
از خطیرترین و گسترده ترین مأموریت نیروی انتظامی مبارزه 

مواد مخدر است.
وی افزود: برقراری نظم و امنیت، برخورد با سوداگران مرگ، 
برخورد با مجرمان و محکومان وظیفه ما را سنگین تر کرده 
است، با تدابیر صورت گرفته سال گذشته با برنامه ریزی و 
اشراف اطلاعاتی بر روی باندهای اصلی مواد مخدر تمرکز و 

نقاط آلوده را پاک سازی کردیم.
رئیس پلیس مواد مخدر استان قزوین اظهار کرد: جمع آوری 
تیم  استقرار  پرخطر،  و  متجاهر  معتادین  ساماندهی  و 
کنترل محور در عوارضی ها، کنترل زندانیان آزادشده، کنترل 
دارای  مناطق  و  مزارع  و  گلخانه ها  صنعتی،  شهرک های 
سابقه کشت غیرمجاز در برنامه کاری سالیانه ما قرارگرفته 
مخدر  مواد  انواع  ۹۵۳کیلو  و  چهارتن  آن  طی  که  است 
کشف کردیم که می توان به کشف ۲تن و ۹۳۷کیلو تریاک، 
۸۱کیلو حشیش،۶۹۳کیلو هروئین، کشف ۵۷کیلو شیشه، 
کشف ۲۷۰مورفین اشاره کرد که نسبت به سال قبل افزایش 

۴۱درصدی در سطح استان داشته است.
وی بیان کرد: همچنین طی ۱۰ماه گذشته سال جاری، ۴هزار 
نگهداری و فروش مواد  قاچاق، حمل،  و ۱۶۴نفر در حوزه 
مخدر در استان دستگیر کرده ایم که علی رغم ویروس کرونا 
افزایش چهار درصدی در کشف داشتیم، همچنین درمجموع 
ارتقای امنیت اجتماعی در سطح  ۷۲۰مرحله اجرای طرح 
استان داریم که به پاک سازی نقاط آلوده، جمع آوری معتادین، 

مبارزه با خرده فروشان پرداختیم.
سرهنگ علی بیگی اظهار کرد: دو طرح بزرگ در سال۹۹ اجرا 
شد که یکی از آن ها دستگیری یک قاچاقچی مواد مخدر است 
که سال۹۷ در یک اقدام مسلحانه در خراسان جنوبی ۲نفر از 
همکاران ما را شهید کرد، این فرد با داشتن ۵۷۰کیلو هروئین 
و ۸۸۰کیلو تریاک در استان قزوین را درحالی که با دستگاه 

تریلی در حال تردد بود دستگیر کردیم.
وی یادآور شد: ما این توانایی را داریم که طی ۴۸ساعت تمام 
معتادین استان را جمع آوری کنیم اما در استان با توجه به 
کمبود کمپ ماده۱۶ نمی توانیم همه آن ها را اسکان دهیم از 
طرفی کرونا ما را محدود کرده است، جمع آوری خرده فروشان 

و معتادین از ابتدای سال در دستور کار ما قرار گرفته است.

استان ها»البرز« چه خبر؟

رئیس پلیس راه البرز گفت: مردم از سفرهای غیر ضروری 
به جاده چالوس پرهیز کنند.

سرهنگ رضا گودرزی اظهار کرد: با توجه به اعلام سازمان 
هواشناسی مبنی بر کاهش دما و کولاک در ارتفاعات 
و محورهای کوهستانی، از رانندگان تقاضا می شود از 
سفرهای غیر ضروری در راه های البرز به ویژه محور کرج- 

چالوس خودداری کنند.
از  عبور  به  ناچار  مردم  که  صورتی  در  داد:  ادامه  وی 

البرز هستند از آن ها درخواست  محورهای کوهستانی 
می شود حتماً زنجیر چرخ به همراه داشته باشند.

این مسئول توضیح داد: رانندگان باید علاوه بر زنجیرچرخ، 
لوازم ایمنی، پوشاک گرم، مواد غذایی کافی همراه داشته 
باشند، ضمن آنکه رعایت سرعت مناسب در جاده های 

لغزنده البرز را فراموش نکنند.
سرهنگ گودرزی اضافه کرد: برخی رانندگان آشنایی کافی 
با بستن زنجیر چرخ خودرو ندارند که تأکید می شود قبل 

از سفر و تردد در جاده های کوهستانی و برف گیر روش 
بستن آن را آموزش ببینند تا در زمان ورود در جاده های 

برفگیر دچار مشکل نشوند.
وی گفت: رانندگان در هنگام سفر از سالم بودن خودرو 
ویژه برف پاک کن مطمئن شوند تا در موقع بارش دچار 
مشکل دید نشوند. رییس پلیس راه البرز گفت: با توجه 
به احتمال ناپایداری هوا و سقوط سنگ در جاده کرج- 

چالوس رانندگان از توقف در حاشیه راه خودداری کنند

هشدار پلیس راه البرز درخصوص گرفتار شدن در کولاک؛

به جـــــاده چـــــالوس نــــروید!

رئیس سازمان مدیریت بحران کشور گفت: ۱۲هزار پلاک 
سنگین در تهران که عمدتاً ساختمان های بسیار بلند 
مرتبه هستند بر روی گسل است و با وجود مصوبه 
شورای عالی شهرسازی مبنی بر ممنوعیت ساخت و ساز 

در این منطقه هنوز هم شاهد ساخت و ساز هستیم. 
اسماعیل نجار در جلسه مدیریت بحران استان البرز که 
روزچهارشنبه یکم بهمن در استانداری البرز برگزار شد، با 
اشاره به وضعیت زمین لرزه ای کرج و تهران، گفت: گسل 
شمال تهران به کرج وصل است و هر اتفاقی در این گسل 

رخ دهد کرج نیز بی نصیب نخواهد ماند.

با حدود  مرکز جمعیتی  البرز یک  استان  افزود:  نجار 
و  میلیون  دو  که  است  جمعیت  نفر  چهارمیلیون 
۷۰۰هزارنفر از این جمعیت در کرج زندگی می کنند به 
همین دلیل اگر زلزله ای در گسل شمال تهران داشته 
باشیم نمی دانیم چه عرض کنیم و هر روز نگران آن 
هستیم و هر بار با کسب اطلاعات بیشتر از این گسل، 

نگرانی های ما هم بیشتر می شود.
رئیس سازمان مدیریت بحران کشور افزود: مسئولین باید 
بدانند که این یک واقعیت است و با آن مواجه هستیم 
ما باید نگران باشیم و بتوانیم مطالعاتی که انجام شده را 

در مرحله عمل و اجرا قرار دهیم.
وی ادامه داد: باید نگران باشیم ولی امروز شروع کنیم 
که ساختمان ها را درست بسازیم، نظارت ها درست انجام 
شود و ساختمان های حساس و مهم مثل بیمارستان و 

آتش نشانی و... را روی گسل ها نسازیم.
این مسئول خاطرنشان کرد: بارها این نکته را گفته ام؛ 
کسانی که می خواهند واحدی را بسازند اگر می خواهند 
۱۰۰متر بسازند به جای آن ۸۰متر بسازند ولی کیفیت را 

بالاتر ببرند.
وی در ادامه با انتقاد از رفتار برخی از ناظران یا مالکان در 
ساخت و ساز گفت: چرا نظارت بر روی ساخت و سازها 

وجود ندارد اینها مسائلی است که با آن روبرو هستیم.
نجار در خصوص وضعیت ساخت و ساز بر روی گسل 
شمال تهران اعلام کرد: ۱۲هزار پلاک سنگین در تهران 
که عمدتاً ساختمان های بسیار بلند مرتبه هستند بر روی 
گسل است و با وجود مصوبه شورای عالی شهرسازی 
مبنی بر ممنوعیت ساخت و ساز در این منطقه هنوز هم 

شاهد ساخت و ساز هستیم.
این مسئول با بیان اینکه چنین اتفاقی در کرج هم 
محتمل است، گفت: بنابراین باید توجه لازم را در ساخت 

و ساز داشته باشیم. نظارت دقیق و مصالح استاندارد 
مشغول  ساختمانی  فعالیت  در  که  کارگرانی  و  باشد 

هستند از مهارت کافی برخوردار باشند.
در   ۲۸۰۰ نامه  آیین  رعایت  اهمیت  خصوص  در  وی 
ساخت وساز گفت: در زلزله سر پل ذهاب ساختمانی را در 
منطقه فولادی که بیشترین میزان زلزله در آن رخ داده بود 
را مشاهده کردیم که حتی شیشه های آن هم نشکسته 
بود چون آن ساختمان طیق آیین نامه ۲۸۰۰ ساخته شده 
بود. در روستای کوییک هم ما چنین موردی را مشاهده 

کردیم.
ندادن  انجام  و  ساختن  بلندتر  متر  یک  افزود:  وی 
محاسبات، باعث شد در یک خانه در همان کرمانشاه 

۲۳نفر جان خود را از دست بدهند.
نجار با بیان اینکه همیشه برای جلوگیری از حادثه نیاز به 
پول نیست گفت: حادثه مسجد ارگ با آن همه زخمی و 
جان باخته به خاطر یک لولا بود که اگر به سمت بیرون 

باز می شد چنین اتفاقی رخ نمی داد.
این روزها در  این که در  بیان  با  نجار در بخشی دیگر 
۲۰درجه  دمای  کاهش  با  سنگین  برف  شمال کشور 
سانتیگراد داریم گفت: در فصل سرد و مواقع هشدار ما 
هر چه اعلام می کنیم که مردم به مسافرت نروند و اگر 
می روند تجهیزات داشته باشند اما  برخی می روند و بعد 
که در اتوبان گرفتار می شوند مثل پارسال در امامزاده 
عبدالله عکس می گیرند و انتقاد می کنند که امدادگر برای 
کمک نیست در صورتی که همه در حال تلاش برای 

امدادرسانی هستند.
وی در پایان با بیان اینکه اساس کار ما در مدیریت 
پیشگیری است افزود:  ما حاضریم در سیلاب۹۸ حدود 
۲۰هزارمیلیاردتومان هزینه کنیم اما برای پیشگیری یک 

ریال هزینه نمی کنیم.

»رئیس سازمان مدیریت بحران کشور« در البرز:

نگرانی از گسل مشا هر روز بیشتر می شود 
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »حسن سجادی نژاد«

 - از پیشگامان حرفه ای و دانشگاهی حسابداری در ایران - را گرامی می دارد
شهری

گزارش

تشریح علت آلودگی هوای چهار کلانشهر کشور؛

میزان انتشار مونواکسیدکربن در کرج بسیار بالاست!

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛ 

اجرای آزمایشی شناسنامه فنی 
در هاله ای از ابهام

نماینده کنسرسیوم  دانشگاه های برتر با اشاره به اینکه تهران دارای 
الگوی رفتاری متفاوت نسبت به سایر کلانشهرها است، اظهار کرد: 

تهران یکی از شهرهایی است که رفتار غیرعادی دارد.
تهران  در  کرد:  اظهار  ناصری  محسن  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
اتوبوس های فرسوده باید جایگزین شوند. معاینه فنی تاکسی ها، 
وانت ها، مینی بوس ها و اتوبوس ها ارتقا یابد. منابع ثابت باید 
کاهش یابند، هدایت و بازیافت شوند. بخار بنزین مورد توجه قرار 
گیرد. گاز طبیعی باید با سوخت مایع جایگزین شود، برنامه تعمیر 
صنایع با جدیت پیگیری شود، تمامی منازل از شیر ترموستاتیک 

رادیاتور استفاده کنند و آلاینده ها باید پایش و مدیریت شود. 
وی گفت: در بعضی شهرها تغییر مکان ها تاثیر قابل ملاحظه ای 
داشته است. لازم است طرح »کهاب« )کاهش، هدایت، انتقال و 

بازیافت بخار بنزین( در تمام شهرها پیگیری شود.  
نماینده کنسرسیوم  دانشگاه های برتر در مراسم رونمایی از برنامه 
جامع اقدام ملی کاهش آلودگی هوا با تاکید بر اینکه دغدغه های 
متفاوت در هر شهر برای منابع ثابت و متحرک وجود دارد، اظهار کرد: 
در شهر کرج میزان انتشار مونواکسیدکربن بالاست که نشاندهنده 
وضعیت احتراقی و خودرویی آنجاست. در شیراز باید جایگزینی 

سواری های شخصی بالاتر از ۲۰ سال و جایگزینی وانت های بالاتر از 
۱۵ سال صورت گیرد همچنین لازم است از کاتالیست در سواری های 
شخصی و تاکسی ها استفاده شود. انژکتوری کردن موتورها نیز یکی 

دیگر از اقداماتی است که باید در شیراز انجام شود.
وی افزود: در حوزه منابع ثابت باید طرح  »کهاب« پیگیری و نیروگاه حافظ 
به سیکل ترکیبی تبدیل شود. تجهیزات کنترل در کوره های گچ بری به 
کار گرفته و مشعل نیروگاه تعویض شود همچنین لازم است کارخانه های 

سیمان، روغن نباتی، لاستیک  دنا و پشم شیشه جابجا شوند.
ناصری با اشاره به اینکه پتانسیل بهبود در شهر اصفهان با توجه 
به پیچیدگی استقرار صنایع در این شهر نزدیک ۷۵ درصد است، 
گفت: وزارت کشور باید اقدامات مورد نیاز را در نظر گیرد و هماهنگی 

اقدامات توسط نمایندگان نقش زیادی در حل معضل هوا دارد. 
وی تاکید کرد: همه چیز را نمی توان با فناوری بهبود داد اما با 
فناوری می توان قدم های بزرگی را برداشت. وسایل نقلیه شهری 
دولت  بنابراین  دارند  هوا  آلودگی  در  عمده  سهم  و  مهم  نقش 
الکترونیک می تواند ترددها را کاهش دهد. موضوع توسعه جدی در 
به کارگیری سوخت پاک ) پاک تر( بسیار مهم است و درپنج سال 

آینده باید جهشی صورت گیرد.

اجرای آزمایشی صدور شناسنامه فنی ساختمان 
قرار است در مناطق ۲ و ۸ تهران به صورت پایلوت 

مبحث شناسنامه فنی پیگیری شود.
اجرای  است  قرار  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
آزمایشی صدور شناسنامه فنی ساختمان در دو 
منطقه از تهران آغاز شود، اجرای این ابلاغیه قانونی 
در حالی با گذشت بیش از یک دهه در بلاتکلیفی 
قرار دارد که به عقیده بسیاری از کارشناسان، در 
نام  کردن  قید  بار  زیر  شهرداری  نه  حاضر  حال 
سازنده ذی صلاح در پروانه ساخت ملک می رود 
و نه سازمان نظام مهندسی ساختمان تمایل دارد 
سهمی از هزینه ۵ در هزار که بابت صدور شناسنامه 
فنی ملکی ساختمان از مالک دریافت می شود به 
راحتی دست بکشد و به مجری ذیصلاح اختصاص 

دهد.
اجرای  کارشناسان عدم  اعتقاد  به  که  موضوعی 
قانون و بهره گیری از مجری ذی صلاح به فرسودگی 
زودرس و هدر رفت سرمایه های کشور منجر شده 
است اگرچه به گفته مسئولان این حوزه با تفاهم 
نامه ای که بین سه ضلع اصلی اجرای این ابلاغیه 
منعقد شده اجرای شناسنامه فنی در ۲ منطقه از 
پایتخت به صورت پایلوت کلید خواهد خورد و در 
آینده در کل پایتخت که سکان اصلی ساختمان 
سازی استاندارد را یدک می کشد تسری خواهد 
یافت اما با گذشت چند ماه از این تفاهم نامه از 
گوشه و کنار خبرهایی مبنی بر عدم تمایل اجرای 
کامل تفاهم نامه از سوی متولیان به گوش می رسد 
که گسترش این روزنه امید را نیز در هاله ای از ابهام 

قرار داده است.
دبیر کمیته عمران شورای  صادق رضایی موید، 
شهر تهران در گفت و گو با مهر گفت: قانون نظام 
مهندسی مصوب سال ۱۳۷۴ است که در سال ۸۳ 
آئین نامه اجرایی آن نوشته شد اما متأسفانه این 
قانون، یعنی ماده ۳۳، در شهر تهران که پایتخت 
است و بیشترین حجم ساخت وساز را دارد، در سال 
۹۲ اجرایی شد و قسمت های بسیار مهمی از آن 
نیز مغفول ماند. همین اجرایی نشدن قانون نظام 
مهندسی که مربوط به سازندگان ذی صلاح بود، 
باعث شد سرمایه های ملی هدر رفته و ساختمان ها 
در مدتی بسیار کوتاه فرسوده و از دور خارج شوند.

نبود سازنده صاحب صلاحیت موجب شده سالانه 
چند هزار میلیارد تومان از سرمایه های ملی هدر شود

نظارت  چرا  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  وی 
ندارد،  بر کیفی سازی ساختمان ها وجود  کافی 
گفت: نظارت وجود دارد اما کافی نیست، چراکه 

قانون گذار پیش بینی کرده که علاوه بر نظارت 
درست توسط متخصصان، خود سازنده نیز باید 
آگاه  استانداردهای ساختمان سازی  از حداقل 
باشد. اما متأسفانه سازندگان عمدتاً سرمایه گذار 
هستند و تضمین کیفیت نمی دهند. البته، این 
نکته را هم باید در نظر داشت که سرمایه گذاران 
قوی وجود دارند که خودشان سازنده هستند و 
باید آن ها را از صف سازندگان بی کیفیت جدا 
صلاحیت  صاحب  سازنده  نبود  متأسفانه  کرد. 
موجب شده سالانه چند هزار میلیارد تومان از 

سرمایه های ملی هدر شود.
رضایی موید معتقد است: تنها راه چاره این است 
که کار ساخت وساز با سازندگان صاحب صلاحیت 
دیوان  شد  موجب  قانون  ضعف  گیرد.  انجام 
عدالت اداری بخش های از آن را تأیید نکند اما 
در تفاهم نامه ای که پیش رو است، آمده که یک 
سازنده یا سرمایه گذاری که می خواهد ساختمانی 
را احداث کند، قادر خواهد بود سازنده آن را در 
که  الان  همین  دهد.  تغییر  کار  از  مرحله  هر 
همه بازیگران از جمله شورای شهر، سازمان نظام 
مهندسی و وزارت راه مصمم هستند، ضعف قانون 
موجب کاهش انگیزه ها می شود که در روزهای آتی 

این موضوع هم مرتفع می شود.

بدون شناسنامه فنی امکان اجرای مبحث ۲۲ 
مقررات ملی ساختمان وجود ندارد

روزها  این  که  موضوع  این  به  اشاره  با  وی 
به  مختص  صرفاً  فنی  شناسنامه  می شود  ادعا 
کرد:  عنوان  است،  برند  و  لوکس  ساختمان های 
در تفاهم نامه ای که ذکر شد حدود یک سال کار 
میان  از  ابهام  این  تا  گرفته  صورت  کارشناسی 
برود. در همین راستا، قرار است در مناطق ۲ و 
۸ به صورت پایلوت مبحث شناسنامه فنی را به 
طور جدی پیگیری کنیم تا خلاءها و مشکلات 
گرفته شود، سپس اجرای آن را به تمام سطح شهر 
گسترش دهیم. این طرح برای متراژهای خاصی 
در این مناطق اجرایی خواهد شد، چراکه بدون 
شناسنامه فنی امکان اجرای مبحث ۲۲ مقررات 
ملی ساختمان که مربوط به تعمیر و نگهداری 

است، عملیاتی نخواهد شد.
استان  مهندسی  نظام  سازمان  رئیس  مشاور 
تهران هدف از اجرای این تفاهم نامه را افزایش 
کیفی سازی عنوان کرد و گفت: مهندسان فعال در 
حوزه ساختمان در تهران و شهرهای دیگر حتماً 
از این طرح منتفع خواهند شد، اما در یک مسیر 

مشخص و درست.

دریچه ی ورزشی

جمعی از بزرگان و پیشکسوتان ورزش و ژیمناستیک با حضور در 
منزل تنها بانوی المپیکی ژیمناستیک ایران و پیشکسوت این ورزش 

از وی تجلیل کردند.
این مراسم به اهتمام و دعوت محسن خوش طینت نماینده و 
مشاور عالی شرکت زیبا موج نوین حامی و مبتکر طرح های ورزشی 

برگزار شد.
در مراسم تجلیل از جمیله سروری جمعی از پیشکسوتان، مربیان، 
داوران و قهرمانان گذشته و حال ژیمناستیک با حضور در منزل این 

بانوی المپیکی از سال ها تلاش و فعالیت وی تقدیر کردند.
با محدودیت حضور  در این مراسم که به دلیل شرایط کرونایی 
از چهره های شاخص ورزش،   مدعوین همراه بود ناصر عظیمی 
دکتر آمنه رضوی از قهرمان اسبق ژیمناستیک و استاد دانشگاه، 
روح الله وین رییس پیشین هیات ژیمناستیک استان تهران، فرامرز 

سنگینی دبیر اسبق فدراسیون، مجتبی قاسمی از مدیران اسبق ورزش 
و ژیمناستیک، منصور و هوشنگ راضی نژاد مربی و پیشکسوت 
ژیمناستیک، طاهر علوی داور بین المللی و خانم ها مهین داهی آذر، 
ژاله تقوی، الهام جعفری، رعنا ناصری، ملیحه رضایی و فریبا حسنی از 

قهرمانان اسبق مربی و داور ژیمناستیک حضور داشتند.
در این مراسم جمیله سروری در حالی که به شدت تحت تاثیر حضور 
چهره های شاخص ورزش ژیمناستیک و برگزاری مراسم تجلیل قرار 
گرفته بود، طی سخنان کوتاهی با اشاره به سال های طولانی حضور 
خود در عرصه ورزش پایه، از عشق و علاقه همیشگی خود نسبت 
به ژیمناستیک سخن گفت و از اینکه چنین  مورد لطف دوستان 
و بزرگان این ورزش قرار گرفته تاکید کرد: انتظار این همه لطف 
و محبت را نداشتم اما حضور صمیمانه شما در اینجا باعث شد تا 

خاطرات دوران  شیرین ورزش و قهرمانی برای من تازه شود.
در پایان مراسم لوح تقدیر و هدیه ای که توسط محسن خوش طینت 
نماینده و مشاور موسسه زیبا موج تهیه شده بود توسط دکتر آمنه 

رضوی به جمیله سروری اهدا شد.
لازم به ذکر است جمیله سروری تنها ژیمناست ایرانی است که 
تاکنون در المپیک حضور پیدا کرده وی همچنین با ۱۴ سال سن 
جوانترین قهرمان تاریخ ورزش ایران است که راهی المپیک شده 
است. وی در عین حال جوانترین ژیمناست حاضر در المپیک ۱۹۶۴ 

توکیو بود...

تجلیل از بانوی المپیکی ژیمناستیک؛

جمیله سروری: انتظار این همه لطف را نداشتم

شهری

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »اصغر افضلی«فرهنگی

 - پیشکسوت فقید دوبله - را گرامی می دارد

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم کلاسیک مدرن تو این جایی You Are Here اثری از آهنگساز سرشناس 
ایسلندی آتلی اوروارسون Atli Örvarsson است. او متولد سال ۱۹۷۰ و از سال 
۲۰۰۰ وارد عرصه موسیقی شده است. عمده آوازه او به ساخت موسیقی متن 
برای فیلم های سینمایی باز می گردد، اگرچه او جدا از دنیای سینما نیز فعالیت 

موسیقی مستقل خود را دارد.
 Sálin او به عنوان یک آهنگساز موسیقی متن و همچنین عضوی از گروه راک
hans Jóns míns از شهرت زیادی برخوردار است. از سال ۲۰۲۰ او تلاش کرد 
تا در مسیری جدید گام بردارد و اولین آلبوم استودیویی فردش اش با نام تو 
این جایی را منتشر کرد. این آلبوم موسیقی بدون کلام، ویژ گی های بسیاری از 
آثار سینمایی او را دارد، اما این آلبوم چیزی بیش از آثار قبلی او است. در این 
آلبوم شنونده موسیقی عمیقی هستیم که شاخصه بسیاری از آثار آهنگسازان 
ایسلندی از جمله اولوفور آرنالس Ólafur Arnalds و اسنوگری هالگریمسون 
از  نمودی   You Are Here آلبوم  موسیقی  Snorri Hallgrímssonاست. 
توانمندی های آتلی اوروارسون در یک وادی جدید است. موسیقی او در عین بی 
کلام بودن، سرشار از پیام های احساسی و قابل فهم است. سازبندی ارکسترال در 
کنار فضاسازی رویایی و درگیرکننده این آلبوم را به اثری سزاوار توجه در میان 

خیل آثار نئوکلاسیک و کلاسیک مدرن دنیا بدل کرده است.

You Are Here
::    آتلی اوروارسون   :: 

خلاصه داستان: لاراجین یک دختر آسیایی-آمریکایی گوشه گیر است که عاشق دوست 
پسر خواهر بزرگتر خود می شود. اما حس وفاداری به خواهرش وی را از بیان احساس 
خود باز می دارد. در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلم Chris Nashawaty - کریس 
ناساواتی، آمده است: وقتی که بحث به فیلم های اورجینال می رسد، نت فلیکس به 
نظر می  خواهد تا همه  چیز را برای همه اشخاص و سلیقه ها مدنظر قرار دهد. این به 
خودی خود نکته مثبتی است، ولی حداقل تا به اینجا باعث ایجاد یک بحران هویتی 
شده است: دقیقا یک فیلم اورجینال نت فلیکس چیست؟ این سرویس مختص به 
استریم شیره فیلم هایی را بیرون می کشد که به جز تعداد زیادشان، از باقی لحاظ یعنی 
معیارهای کیفی هنوز حرف چندانی برای گفتن ندارند. آخرین آن ها، »به تمام پسرانی 
که قبلا دوستشان داشته ام« )To All the Boys I’ve Loved Before( اثر »سوزان 
جانسن« )Susan Johnson( یک فیلم کمدی - رومانتیک نوجوانانه پسند غیر جدی 
است که قرار نیست انتظاراتی که همه از یک فیلم استودیویی دارند را برآوده کند، ولی 
در عین حال آن قدری خوشایند و زیباست که شایستگی تماشا را داشته باشد، اگر 
انتظاراتی که از آن دارید در حد معقولی است. با اقتباس از رمان سال ۲۰۱۴ »جنی 
هان« )Jenny Han( که شبیه به »دختران بدجنس« )Mean Girls( بود، »به تمامی 
پسرانی که قبلا دوستشان داشته  ام« ستاره اش »لانا کاندر« )Lana Condor، همان 

»جوبیل« از فیلم »مردان اکس: آخرالزمان«( در نقش »لارا جین« است و...

به تمامی پسرانی که قبلا عاشقشان بوده ام
::   سوزان جانسون   ::

کتاب چگونه یک سخنرانی تد ارائه دهیم نوشته جرمی دونوان و ترجمه 
زروان بختیار است. مطالب این کتاب به شما کمک می کند تا بتوانید یک 
سخنرانی جذاب و تاثیرگذار ترتیب دهید و صدایتان را به گوش مردم جهان 
برسانید. جرمی دونوان در کتاب چگونه یک سخنرانی تد ارائه دهیم، درباره 
روش های بهینه سخنرانی و عوامل موثر بر تاثیرگذاری آن صحبت کرده است. 
سخنرانی های تد که عموما با نام تد تاک )TED TALK(  شناخته می شوند 
در سراسر دنیا بسیار محبوب و مشهورند. این سخنرانی ها جدا از طرفداران 
بسیاری که دارد، می تواند در زمانی کوتاه یک بعد از ابعاد شخصی یا موفقیت 

فرد سخنران را در اختیار شنوندگانش قرار دهد.
جرمی دونوان برای تالیف این کتاب، تحلیل های دقیق و علمی بر روی این 
سخنرانی ها انجام داده است. او سپس، یک راهنمای کابردی و چند مرحله ای 
برای آموزش سخنرانی تألیف کرده است. کتاب چگونه یک سخنرانی تد ارائه 
دهیم را به چه کسانی پیشنهاد می کنیم  این کتاب برای تمام کسانی که 
دوست دارند اصول و قواعد سخنرانی را فرا بگیرند جالب است. اگر مطالبی 
دارید که دوست دارید با مردم دنیا به اشتراک بگذارید و تصمیم دارید این کار 
را از طریق سخنرانی انجام دهید، کتاب چگونه یک سخنرانی تد ارائه دهیم 

به شما کمک می کند.

چگونه یک سخنرانی تد ارائه دهیم- جرمی دونوان
::  ترجمه: زروان بختیار   ::

کتابفیلم موسیقی

مدیرکل میراث فرهنگی استان البرز از آغاز عملیات مرمت 
کاخ ناصری در این استان با تخریب ۷۰درصدی خبر داد و 
گفت: یک تیم اجرایی مرمت این کاخ را از انجام می دهد.

کمیسیون  جلسه  دوازدهمین  در  محمدی  فریدون 
گردشگری و اقتصاد هنر اتاق بازرگانی استان البرز اظهار 
کرد: طرح های یک ساله و 4ساله برای گردشگری البرز 
بر اساس آمایش سرزمینی این استان البرز تدوین شده 

است.
و صنایع دستی  فرهنگی، گردشگری  میراث  مدیر کل 
البرز با تأکید بر اینکه معضل کرونا بدترین بیماری برای 
است،  بوده  کشور  دستی  صنایع  و  گردشگری  صنعت 
افزود: اما از سویی دیگر این بیماری فرصت خوبی شد 
که به صنایع دستی و دستیابی به برنامه ها، تشکل ها و 

آیین نامه ها برای این بخش توجه بیشتری شود.
وی با اشاره به اهمیت شناسایی صنعتگران صنایع دستی 
البرز نقاط مختلف استان از جمله روستاهای طالقان، 
ساوجبلاغ و نظرآباد که تولیدات فاخری هم در این حوزه 
دارند، بیان کرد: متأسفانه آن ها بازار فروش مناسب برای 

عرضه تولیدات صنایع دستی خود را ندارند.
محمدی با این توضیح که البرز میزبان اقوام مختلف 
با صنایع دستی گوناگون است، گفت: در زمینه فروش 
محصولات صنایع دستی و بازاریابی آن مشکل داریم، به 
اهمیت دلیل در گام نخست یک نمایشگاه و فروشگاه 
عرضه صنایع دستی را در طبقه همکف ساختمان اداره 

کل میراث فرهنگی البرز دایر کردیم.
اقتصاد  ستاد  جلسه  مصوبه  طبق  کرد:  تصریح  وی 
مقاومتی البرز مقرر شده است که یک نمایشگاه دائمی 
عرضه محصولات صنایع دستی در عمارت کلاه فرنگی 

کرج ایجاد شود.
مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی و 
گردشگری البرز عنوان کرد: طبق تعاملات دنبال شده در 

یک مجموعه وقفی 16 هکتاری در بلوار سرداران کرج 
شهرک صنایع دستی را راه اندازی می شود.

وی در مورد برنامه آتی اداره کل میراث فرهنگی البرز برای 
معرفی صنایع دستی استان به دیگر نقاط دنیا، توضیح 
ارتباطات  و  فرهنگ  سازمان  با  نامه  تفاهم  طبق  داد: 
اسلامی مقرر شده است که حداقل در 10کشور اروپایی 
این  هزینه  با  را  استان  دستی  صنایع  نمایشگاه های 

سازمان برگزار کنیم.
وی تأکید کرد: در محور کرج- چالوس در حوزه استحفاظی 
استان البرز بیش از 56روستا وجود دارد که باید بوم گرد 
البرز  محور باشند، اجرای طرح گردشگری روستایی در 
هم به شرطی که مشتمل بر حمایت از جوامع محلی، 

درآمدزایی و اشتغال برای آن ها باشد.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز 
با اشاره به اینکه کاخ ناصری شهرستانک در محور کرج- 
چالوس بیش از 70درصد تخریب داشته است، بیان کرد: 
مرمت این کاخ  را در دستور کار قرار داده و یک تیم 

اجرایی از ماه آینده مرمت آن را آغاز می شود.
وی با تأکید بر اینکه امیدواریم سال آینده مرمت کاخ 
ناصری به نتیجه برسد، عنوان کرد: اما یک راه دسترسی 
800متری برای اتصال آن به محور اصلی کرج- چالوس 

لازم است  که پیگیر تأمین اعتبار اجرای آن هستیم.
محمدی با بیان اینکه در نوروز1400 برای اولین بار درب 
کاروانسرای ینگی امام شهرستان ساوجبلاغ برای بازدید 
عموم باز می شود، سایت موزه ازبکی هم به زودی برای 
نخستین بار افتتاح می شود و درب کاخ سلیمانیه کرج 
با راه اندازی موزه نقاشی های دوره قاجار به مرحله افتتاح 

می رسد.
تبدیل  برای  کرج  شهرداری  با  تعامل  از  پایان  در  وی 
کاروانسرای شاه عباسی به پاتوق فرهنگی سخن گفت و 
افزود: قرار است کار سنگ فرش میدان و محوطه اطراف 
کاروانسرا را شهرداری کرج پیش ببرد، ایستگاه تاکسی ها 
هم به مکانی دیگر منتقل می شود، ما هم کار ترمیم و 

رسیدگی یه فضای داخلی کاروانسرا را انجام می دهیم.

مرمت »کاخ ناصری« در برنامه میراث البرز قرار گرفت
میراث فرهنگی جهان سینما

فستیوال فیلم سیاهپوستان تورنتو برگزار می شود
فیلم درام دادگاهی »Foster Boy« با نقش آفرینی 
متیو مودین، لوییز گوست جونیور و دنی گلاور 
روز دهم فوریه فستیوال فیلم سیاهپوستان 

تورنتو را افتتاح می کند.

مجید مظفری به »کوچه ژاپنی ها« پیوست
مجید مظفری در فیلم سینمایی »کوچه ژاپنی ها« 
به نویسندگی و کارگردانی امیرحسین ثقفی و 
تهیه کنندگی علی اکبر ثقفی به ایفای نقش 

می پردازد.

احتمال انصراف »پسر دلفینی« از »فجر۳۹«
تهیه کننده انیمیشن سینمایی »پسر دلفینی« با 
اشاره به اینکه اگر همچنان به انیمیشن توجه 
نشود، از حضور در سی و نهمین جشنواره فیلم 
فجر انصراف می دهند، تاکید کرد انیمیشن جدی 

گرفته نمی شود.

پیش فروش آلبوم »هزار هیچ« حامد بهداد آغاز شد
پیش فروش آلبوم »هزار هیچ« به خوانندگی 
حامد بهداد بازیگر مطرح سینما از روز اول بهمن 
در سامانه های فروش اینترنتی آثار موسیقایی 

آغاز شد.

۳ سینماگر ایرانی در جشنواره مستند »داک پوینت«
مستند  المللی  بین  جشنواره  دوره  بیستمین 
»هلسینکی« فنلاند )داک پوینت( امسال میزبان 
ایرانی  کارگردانان  از ساخته های  سه مستند 

خواهد بود.
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »محمدرضا بابادی«
 - پیشکسوت تکواندو - را گرامی می دارد

فرهنگی

آقای حسن رشیدی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ 
یک قطعه زمین به مساحت 130/71 متر مربع قطعه ۲۰۷۰ تفکیکی به شماره ۲۳۲۹۴ فرعی از ۱۷۰ اصلی مفروز 
از پلاک اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج به شماره چاپی ۸۴۱۲۱۵ مورد ثبت الکترونیک 
۱۳۹۵۲۰۳۳۱۰۱۱۰۳۵۷۷۴ بنام مشارالیه صادر شده مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده 
است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا 
چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار 
این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل 
گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند 

مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/804ف
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج- از طرف الهه عزیزی

آقای/عزت اله ریاضتی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت دو دانگ 
مشاع از ششدانگ یک قطعهزمین با بنای احداثی به مساحت ۱۸۱۰۰ متر مربع قطعه ۱ تفکیکی به شماره ۴۲فرعی از 
۱۶۵ از اصلی مفروز از پلاک ۶ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی نصیر آباد کرج جزء حوزه ثبتی ناحیه دو کرج مورد 
ثبت ۳۳۲۵ صفحه ۳۵۴جلد ۳۲ املاک به نام عزت اله ریاضتی ثبت و صادر گردیده است . به علت جابجایی مفقود 
گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین 
نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله 
نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت 
به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در 
صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/806ف
منصور هدایت کار - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج - از طرف محمد ابراهيم بحیرایی

آگهی فقدان سند مالکیتآگهی فقدان سند مالکیت

توپ و تور

دو آپشن پیشنهادی آلکنو چیست؟

اتفاق عجیب در لیگ برتر والیبال!

دبیر کمیته  مسابقات حاشیه ساز شد

سرپرست تیم ملی والیبال ایران اعلام کرد که 
نیامدن آلکنو به ایران قطعی نیست اما او دو 
آپشن را برای فدراسیون ایران پیشنهاد داده است.
امیر خوشخبر درباره خبرهایی که درباره تصمیم 
منتشر شده  ایران  به  نیامدنش  بر  مبنی  آلکنو 
مورد  این  در  بنده  شخصاً  داد:  توضیح  است، 
موضوع و یا خبر قطعی نشنیده ام و نمی دانم این 
خبر چگونه منتشر شده است. او در ادامه با اشاره 
به قرارداد امضا شده فدراسیون و آلکنو اظهار کرد: 
در زمان امضای قرارداد با این مربی، وقتی که با 
آکنو صحبت کردیم دو آپشن را پیشنهاد داد. اول 
اینکه سر موقع با شروع اردوهای تیم ملی به 
ایران آمده و کار خود را شروع کند و سپس برای 

یک  اردوی تدارکاتی تیم عازم کازان شود.
سرپرست تیم  ملی والیبال ادامه داد: آپشن دوم 
او هم این بود که اگر بازی های باشگاهی آن ها به 
مراحل بالاتر رفت و آلکنو نتوانست به ایران بیاید، 
دستیار او آقای توتولو به ایران بیاید تا تمرینات 
تیم ملی ایران را شروع کند و وقتی اردو یک 
مقدار جلو رفت او به تیم ملی ملحق شود. او در 
پایان تأکید کرد: البته مسائل کرونا و قرنطینه هم 
آپشن هایی بودند که به آن ها نپرداختیم. هدف 
این است که تیم ملی چه با توتولو و چه با حضور 
شخص آلکنو کار خود را شروع و در ادامه هم یک 
اردو را در کازان داشته باشد تا از همان جا هم 

عازم مسابقات شود.

دیدار تیم های والیبال خاتم و فولاد سیرجان در 
اقدامی عجیب، بعد از ست نخست لغو و دوباره 

پیگیری شد.
در جریان بازی های هفته بیستو دوم لیگ برتر 
 والیبال مردان ایران، تیم های خاتم اردکان و فولاد 
سیرجان به میزبانی خانه والیبال تهران مقابل هم 
قرار گرفتند که این بازی با حواشی بسیاری همراه 

شد.
قضیه از این قرار بود که پس از برگزاری ست 
نخست این دیدار که با حساب ۲۷- ۲۵ به سود 
پیگیری  از  بازی  ناظر  یافت،  پایان  سیرجان 
او  با دستور  این دیدار جلوگیری کرده و  ادامه 
این مسابقه لغو شد. البته در اقدامی عجیب دو 
ست بعدی نیز پس از تأخیری حدوداً یک ساعته 
ناظر  توسط  بازی  این  لغو  دلیل  شد.  پیگیری 
والیبال،  فدراسیون  رویدادهای  کمیته  دبیر  و 
شکایتی بود که مسعود آرمات از تیم خاتم انجام 
داده است تا طلب سال های قبل خود را از این 
باشگاه دریافت کند. البته اکنون این سؤال مطرح 
می شود که چرا این بازی پیش از اینکه آغاز شود 
لغو نشد؟ در ابتدا با اعلام این تصمیم، تندروان 
سرمربی فولاد سیرجان با لغو بازی  موافقت کرد 
اما این مسئله با مخالفت خاتمی ها همراه شد. 
نهایتا با توافق طرفین این دیدار برگزار شده و 

فولاد سیرجان سه بر صفر برنده این مسابقه پر 
حاشیه شد.

گفتنی است طلوع کیان سرمربی خاتم نیز شدیداً 
نسبت به این اقدام مسئولان فدراسیون معترض 
بود. فدراسیون  والیبال نیز این اشتباه را خطای 
گزارشی  در  و  دانسته  مسابقات  کمیته  دبیر 
نوشت:»اشتباه دبیر کمیته رویدادها و مسابقات 
باعث توقف یک ساعته در دیدار دو تیم فولاد 
سیرجان و خاتم اردکان در چارچوب هفته بیست  
درنخستین  ایران شد.  مردان  برتر  لیگ  دوم  و 
دیدار این هفته، دو تیم فولاد سیرجان و خاتم 
هم  مصاف  به  تهران  والیبال  خانه  در  اردکان 
رفتند که بعد از ست نخست مسابقه، این دیدار 
با دستور نادر انصاری دبیر کمیته رویدادها و 
مسابقات متوقف شد. دلیل این توقف، شکایت 
قضایی از تیم خاتم اردکان بود، اما دبیر کمیته 
رویدادها باید قبل از شروع مسابقه اقدام به لغو 
مسابقه می کرد و نه بعد از برگزاری یک ست از 
دیدار دو تیم. در نهایت بعد از یک ساعت دو 
تیم دوباره به زمین رفتند و مسابقه ادامه یافت. 
گفتنی است تیم خاتم اردکان اگر تا روز جمعه 
برطرف  را  خود  قضایی  مشکل  بهمن ماه  سوم 
نکند، اجازه بازی در هفته بیست وسوم لیگ برتر 

مردان را نخواهد داشت«.

دیدگاه

از مارکوس رشفورد منچستر تا قهرمانان کاغذی!

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

بازیکن 23 ساله انگلیسی به نام  مارکوس رشفورد که از جوانان 
خوش آتیه منچستر یونایتد نیز هست با دفاع از  مردم انگلیس 
در برابر دولت نشانه هایی از مردانگی و معرفت را به دنیا نشان داد.

دولت انگلیس روزی یک وعده غذای گرم بین مردم ضعیف جامعه 
توزیع می کند که چند ماه قبل آن را قطع کرد. رشفورد با راه انداختن 
یک کمپین مردمی دولت را با چالشی جدی مواجه کرده تا جایی که 
نخست وزیر انگلیس عقب نشینی کرده ولی رشفورد جمله زیبایی 
گفته است و ای کاش فوتبالیست های ما که به یکباره از فقر مطلق 
به پول های میلیاردی می رسند و نام دوستان و اقوام و نزدیکان خود 
را فراموش می کنند کمی تاسی کنند و فقط در حرف الگوی خود را  

تختی و پوریای ولی معرفی نکنند!
این فوتبالیست جوان هفته پیش اعلام کرد به مبارزه اش ادامه 
می دهد. وی در کمال متانت و افتادگی اعلام کرد که وقتی کودک 
بودم خانواده ما به دلیل فقر مالی با همین وعده های غذای گرم 
سرپا ایستاد و من حال مردم را درک می کنم و دولت وظیفه دارد 
این وعده های غذایی را از قبل هم زیادتر کند چون اوضاع اقتصادی 
خراب تر شده و مردم در تنگنای بیشتری هستند. به هر حال این 
جوان با اصالت، دولت و مجلس و نهادهای مختلف را در انگلستان 
با یک چالش جدی مواجه کرده. اکنون از خود سوال می کنیم چرا 
ورزشکاران و قهرمانان ما که دم از مردمی بودن می زنند در قبال 

اینگونه کارهای عام المنفعه ساکت هستند!؟
اصلا درک و فهم ایشان به آنجایی رسیده که در این اوضاع سخت 
اقتصادی به فکر اقوام و دوستان و همشهریان و هموطنان خود باشند؟ 

تازه ما دم از پهلوانی و پوریای ولی و تختی می زنیم و با هر یک از 
قهرمانان که صحبت کنیم خود را پیرو این پهلوانان می دانند اما 
آن ها هرگز چنین ادعایی ندارند. قهرمان شدن آسان است ولی 

از هزاران قهرمان یک نفر می شود غلامرضا تختی...
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »حسن منصوری«ورزشی
 - پیشکسوت فقید والیبال - را گرامی می دارد

آغاز اردوی شمشیربازی بانوان بعد از برگزاری هفته اول لیگ 
 10 تا  فروردین   26 از  آسیا  زون  شمشیربازی  مسابقات  مرحله  آخرین 

اردیبهشت ماه سال 1400 برگزار می شود و کشور میزبان این مسابقات 
هنوز مشخص نشده است. ایران در این مسابقات در سابر، اپه و 

فلوره زنان و فلوره و اپه مردان شانس کسب سهمیه دارد و در این 
بخش ها نمایندگان خود را اعزام  خواهد کرد.

شرط بندی در والیبال، امسال کمتر شده است
 مربی تیم والیبال شهداب یزد در مورد مطرح شدن بحث شرطبندی اشخاص 

و بازیکنان درلیگ برتر والیبال گفت:این قضیه هرسال مطرح بوده ولی 
امسال به نظر من خیلی کمتر انجام شده است.بارها دیده ام که درمورد 

تیم های ته جدولی چنین کاری صورت گرفته است. در مسابقات 
زیرگروه و دسته یک نیز شرط بندی وجود داشته است.

مهلت ثبت نام در لیگ جودو تمدید شد
طی جلسه رئیس فدراسیون با مسئولان سازمان لیگ مقرر شد که مهلت ثبت 

نام در سومین دوره رقابت های سوپرلیگ جودو تا هفتم بهمن ماه، تمدید 
گردد، همچنین روز جمعه 17 بهمن ماه، مراسم قرعه کشی سوپرلیگ 

انجام خواهد شد. رقابت های سوپرلیگ، اسفندماه سال جاری با 
رعایت پروتکل های بهداشتی و به صورت متمرکز برگزار خواهد شد.

نصف بیشتر جمعیت کشتی، صوری است
رئیس فدراسیون کشتی می گوید: حال این رشته خوب نیست و آب رفته 

است. علیرضا دبیر اظهار کرد: یک روزی در ایران کشتی از لحاظ کمی 
و کیفی جایگاه خوبی داشته یعنی از جمعیت حدود ۶۵میلیونی 

دهه۷۰ بالای یک میلیون نفر کشتی گیر فعال داشتیم ولی امروز از 
جمعیت حدود ۸۴میلیون نفر نزدیک به ۴۰هزار کشتی گیر داریم.

تغییر در برنامه لیگ جهانی کاراته
فدراسیون جهانی کاراته اعلام کرد، مرحله نخست لیگ جهانی در سال۲۰۲۱ به 

میزبانی استانبول ترکیه برگزار می شود.فدراسیون جهانی کاراته به دلیل شیوع 
ویروس کرونا در کشور جمهوری آذربایجان و محدودیت های اعمال 

شده، میزبانی باکو از رقابت های مرحله نخست لیگ جهانی را لغو کرد 
و قرار است این رقابت ها از۲۲ تا ۲۴اسفند در استانبول ترکیه برگزارشود.

خروج از رنکینگ فیفا شوک بدی برای زنان بود
زهرا قنبری می گوید خروج تیم ملی فوتبال زنان از رنکینگ فیفا شوک 

بدی بود و بی توجهی مسئولان به این مسأله نشان دهندۀ بی اهمیتی 
آنها به بخش زنان است. وی گفت: به تیم ملی خیلی اهمیت 

تشکیل  تورنمنت ها  در  برای حضور  فقط  را  آن  و  نمی دهند 
می دهند که این همیشه به زنان ضربه زده است.

ضربه مغزی در زنان ورزشکار ۵۰درصد بیشتر از مردان
آسیب های مغزی ورزشکاران بحث داغ این روزها در ورزش های حرفه ای و 

دانشگاهی است. ممکن است بدیهی به نظربرسد که ورزشکاران مرد که 
به سختی درتعدادی از ورزش های تماسی با برخوردهای شدید شرکت 

می کنند، دچاربدترین آسیب های سر نیز شوند اما درحقیقت، میزان 
بالاتر قابل توجهی از ضربه مغزی را درمیان زنان ورزشکار نشان می دهند.

هجمه ها علیه هادی ساعی ناجوانمردانه بود
مدیرعامل باشگاه فرمانیه گفت: هجمه ها علیه ساعی در این مدت ناجوانمردانه 

بود.احساس می کنم که این موضوعات یک شطینت بود تا با تحریک 
ساعی، دنبال واکنش او باشند و خبری غیرواقع منتشر کنند. جای 

تأسف است افرادی هستند که نمی خواهند تکواندوی ما به عنوان 
یکی از قدرت های برترجهان در آرامش به کار خود ادامه دهد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

دیدار دو تیم پرسپولیس و فولاد خوزستان از هفته هشتم 
مسابقات لیگ برتر، حواشی بسیاری داشت، اتفاقاتی که 

هنوز هم پس از گذشت چند روز پایانی نداشته است.
عذرخواهی محمد حسین زاهدی فر از تیم پرسپولیس 
و هوادارانش به خاطر پنالتی اشتباهی که به نفع تیم 
خوزستانی در جریان بازی گرفت هم حواشی بسیاری را 

به دنبال داشت.
زاهدی فر در این مسابقه چندین اشتباه داشت که صحنه 
پنالتی فولادی ها بیشتر دیده شد، او در شرایطی به اشتباه 
برخورد توپ به سینه محمد حسین کنعانی زادگان را 
برخورد توپ به دست او دید که کاملا به صحنه نزدیک 
اما  کرد،  اعلام  اشتباهی  پنالتی  فولاد  به سود  اما  بود 
روی هر دو گل پرسپولیسی ها هم تصمیمات نادرست 
زاهدی فر کاملا تاثیرگذار بود، روی گل اول اوت منتهی به 
باز شدن دروازه فولادی ها به اشتباه اعلام شد و روی گل 
دوم هم خطایی که منجر به گل شد به اشتباه به سود 

شاگردان گل محمدی اعلام شده بود.
پنالتی   صحنه  فقط  رسا نه ها  جو  که  شرایطی  در  اما 
فولادی ها بولد کردند تا در نهایت داور برازجانی فوتبالمان 
تنها از پرسپولیسی ها بابت اشتباهش عذرخواهی کند، 
واکنش شدید  با  ابتدا  در  زاهدی فر  عذرخواهی  همین 

باشگاه فولاد همراه شد و تیم های گل گهر سیرجان و 
آلومینیوم اراک هم در ادامه به نحوی اعتراض های خود 

را اعلام کردند.
فرهنگ عذرخواهی سه مرحله دارد، ابتدا بیان آن است 
و در مرحله بعدی عدم تکرار و در وهله آخر هم جبران 
اشتباه است که دو مرحله آخر در فوتبال و داوری های 

ما معنایی ندارد.
اشتباهش  بیان  جرات  زاهدی فر  اینکه  امر  ابتدای  در 
را داشت، پیشرفت خوبی برای جامعه داوری مغرور و 
متعصب به اشتباه هایشان محسوب می شود، اما آیا تنها 
از اشتباهات داوری در همین یازده هفته  پرسپولیس 
ضرر دیده است که برای یک پنالتی تا این حد حواشی 
ایجاد می شود و داوران دیگر برای هیچکدام از تصمیمات 
نادرستی که می گیرند به احدی پاسخگو نیستند؟ یا اصلا 
آیا رفتار های خیابانی کنعانی زادگان و اعتراضات وسیع 
زاهدی فر  عذرخواهی  در  تاثیرگزار  پرسپولیس  کادرفنی 
بوده است؟ در همین دیدار پرسپولیس و فولاد، شاید 
ندیده  آسیب  پرسپولیسی ها  از  بیشتر  اگر  اهوازی ها 
باشند کمتر هم ضرر نکرده اند، اما دلیل اینکه فقط از 

پرسپولیسی ها عذرخواهی شد چه بود؟ درخصوص دیدار 
استقلال و سپاهان در فصل گذشته و اسپک کی روش 
استنلی در محوطه جریمه سپاهان که از هرنقطه از زمین 
به وضوح مشخص بود، جناب زاهدی فر نظری ندارند، یا 

آن موقع با فرهنگ عذرخواهی آشنا نشده بودند؟
این نوع برخورد، فقط هوچیگری را در فوتبال ما باب 
با چاشنی  اگر کنعانی آن نمایش اکشن  زیرا  می کند، 
خودزنی را انجام نمی داد و در حالت استاندارد فوتبال ما 
اعتراض خود را نشان می داد، قطعا پنالتی فولاد چنین 
بازخوردی را نداشت، بالاخره او به دنبال خرید محبوبیت و 
جبران پیوستنش به استقلال است و با یک تیر دو نشان 
زد، هم خود را متعصب تلقی کرد و هم داور را به زور و 
زار نادم و پشمیان، حالا در ادامه فصل بدون شک تاثیر 

این عذرخواهی و آن هوچیگری را متوجه خواهید شد.
به  نیاز  داوری  قشر  ایران،  فوتبال  شرایط  به  باتوجه 
بیشترین حد ممکن،  در  آنها  ندارند،  عذرخواهی کردن 
نیازمند حضور سیستم VAR هستند، تا هم خودشان را 
از نوک پیکان انتقادات جدا کنند و هم این جنگ تمام 

نشدنی پایانی شیرین داشته باشد.

فقط VAR این جنگ را تمام می کند؛

هوچیگری کن تا کامروا شوی؛ آقای زاهدی فر پس عذرخواهی هم بلدی!؟

حرف آخر جهان فوتبال 

بایرن مونیخ در حال مذاکره برای خرید یک مدافع انگلیسی 
نشریه آلمانی »بیلد« با انتشار گزارشی مدعی 
مذاکره  حال  در  مونیخ  بایرن  باشگاه  شد؛ 
برسر به خدمت گرفتن عمر ریچاردز، مدافع 
تیم فوتبال ریدینگ انگلیس است. طبق 
این گزارش، قهرمان آلمان و اروپا در آستانه 
عملی کردن انتقال این مدافع 22 ساله به جمع 
باواریایی ها است، این در حالی است که هانسی فلیک سخت به 

دنبال تقویت پست دفاع چپ تیم تحت هدایتش است.

پوچتینو: در اسپانیول در آستانه به خدمت گرفتن 
مسی بودیم

سرمربی کنونی پاری سن ژرمن می گوید زمانی 
که سرمربی اسپانیول بوده، در آستانه جذب 

فوق ستاره آرژانتینی بارسلونا بوده اند.

اینتر آماده معاوضه اریکسن با یکی از بازیکنان 
اتلتیکومادرید

باشگاه اینتر آماده است هافبک دانمارکی 
نیمکت نشین خود را با یکی از بازیکنان تیم 
فوتبال اتلتیکومادرید که مورد تأیید آنتونیو 

کونته نیز هست معاوضه کند.

فونسکا: نمی توانم از رویکرد بازیکنانم 
انتقاد کنم

سرمربی تیم فوتبال رم پس از حذف تیمش 
موسوم  ایتالیا  حذفی  جام  رقابت های  از 
به کوپا ایتالیا گفت که نمی تواند از رویکرد 

بازیکنانش انتقاد کند.

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی
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